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英美经典电影对白师生情谊篇：危险游戏 场景8(mp3)

dialogue

英语情景对话
Miss Johnson:Callie, just don't throw away all you can become.

约：凯丽，你会成功的，别错过机会。
Callie:Can't believe he was so right. He was so right! He told me that you'd probably try to talk me out of this. You want to know what else he said? He said that you probably don't even like men ,that you're probably not married, and you don't want anybody else to be. That's why you're always in everybody else's life. Look, I'm not saying that I agree with him, okay?

凯丽：真让他说中了!一点儿没错!他说你会来劝我。想知道他还说什么了吗?他说你可能根本不喜欢男人，你自己没结婚，也不想让别人结，这就是为什么你总干涉别人的生活。听着，我并不是说同意他的看法。
Miss Johnson:Well, Kimberly's wrong. I was married. And I was pregnant.

约：但是金伯利错了。我结过婚，也曾经怀过孕。
Callie:So what happened?

凯丽：后来怎么了?

Miss Johnson:We got divorced. I had an abortion. He beat me. Well, sometimes you start out wrong... and just keep going.

约：我们离婚了，我流产了。原因是他打我。哎!有时一开始就做错了，就会一错再错。
英语单词学习笔记
pregnant adj. 怀孕
get divorced离婚
abortion n. 流产，堕胎
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